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Dalen, 23 maart 2024   

Verzoek tot plaatsen pre-mantelwoning 

Geachte leden van de gemeenteraad.  

Tijdens de commissievergadering van 13 februari j.l. heb ik gebruik gemaakt van mijn spreekrecht. In deze 

vergadering heb ik een advies ontvangen van commissievoorzitter Steven Stegen.  

Dhr. Stegen geeft aan tijdens zijn reactie op mijn pleidooi, dan de gemeente Coevorden graag wil dat dit 

mogelijk gemaakt kan worden, de gemeente werkt aan beleid voor flexwonen op eigen erf en hoopt 

rond de zomer hier de kaders voor gereed te hebben. Ook wil de gemeente pilots gaan uitvoeren om 

ervaring op te doen.  

Tevens geeft dhr. Stegen aan het een mooi plan te vinden maar dat ik het op het bureau moet laten 

liggen en dat in de herkansing (lees misschien rond de zomer) er wellicht wel mogelijkheden zijn, ik ben 

te vroeg.  

Ik wil via deze brief reageren op het advies van de heer Stegen en u, als leden van de gemeenteraad, 

vragen de heer Stegen te overtuigen dat zijn advies herzien dient te worden.  

Gemeente Coevorden heeft aangegeven dat zij beleid wil opstellen voor “Flexwonen op eigen erf”. En 

misschien kunnen pre-mantelzorgwoningen hier ook onder vallen.   

 

Een pre-mantelzorgwoning heeft als definitie een mantelzorgwoning zonder medische indicatie. Hierin 

mag dus al gewoond worden voordat er zorghulp nodig is. Mijn ouders willen zo lang mogelijk 

zelfstandig blijven wonen, mantelzorg is iets waar mijn ouders “nog” niet voor in aanmerking komen. Ze 

hebben nog géén directe zorg (geen zorgindicatie) nodig, maar kunnen wel alvast bij ons gaan wonen.  

 

Om mijn plan op het bureau te laten liggen en in de herkansing, misschien rond de zomer, een 

mogelijkheid te krijgen om mee te draaien in een pilot of af te wachten totdat mijn ouders werkelijk 

mantelzorg nodig hebben, is voor mij zeer moeilijk te begrijpen.  

 

Het bouwen en onze kavel gebruiksklaar maken voor een (pre-) mantelzorg wonen kost ook tijd. De 

gemiddelde levertijd van een (pre-)mantelzorgwoning ligt rond de vier tot zes maanden. Als we pas rond 

de zomer stappen kunnen gaan zetten, betekent dit dat we eind 2024 misschien iets kunnen plaatsen.  
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Graag zou ik zo snel mogelijk willen dat mijn ouders in een veilige en prettige omgeving oud worden en 

van elkaar en de prachtige omgeving genieten, en daarbij ook nog zo lang mogelijk “thuis” blijven 

wonen. Doel is dan ook een duurzaam en levensloopbestendig huis te plaatsen, zodat onze ouders hier 

hun oude dag kunnen doorbrengen, met eventueel ondersteuning van ons, zodat wij de eerste zorg 

kunnen doen. Hierdoor is er niet direct externe zorg nodig. En we hopen dit hierdoor ook zo lang 

mogelijk te kunnen uitstellen.  

 

Ik vraag u toch om ervoor te kiezen versneld een beleid op te stellen voor pré-mantelzorgwoningen, 

simpelweg omdat hier behoefte aan is.  

 

Als gemeente Coevorden een pilot wil draaien voor Flexwonen op eigen erf, denk ik dat wij de perfecte 

test zijn en wij dan ook rond de zomer de werkelijke premantelzorgwoning zouden kunnen plaatsen en 

hierbij dan als voorbeeld kunnen fungeren voor de verdere uitwerken van het beleid.  

Het toestaan van dergelijke voorzieningen draagt hiermee in positieve zin bij aan de 

participatiesamenleving waar gemeente Coevorden zich hard voor wil maken. De gemeente streeft naar 

een samenleving waarin iedere inwoner naar vermogen meedoet, waarin mensen zich met elkaar 

verbonden voelen en zelf- en samen-redzaam zijn. De mogelijkheid voor een premantelzorgwoning, 

waarbij zorgverlener(s) en de zorgontvanger(s) in elkaars nabijheid kunnen wonen, sluit hier goed bij aan. 

Via deze weg wil ik u vragen om de heer Stegen te vragen het gegeven advies te herzien en ons 

toestemming te verlenen voor het plaatsen van een (pre-) mantelzorg woning voor mijn ouders. Als de 

gemeente ons plan als pilot toewijst, kunnen wij de opdracht gaan geven voor het bouwen van de pre-

mantelzorgwoning, en uiteraard alle stappen doorlopen om zo de gemeente te helpen het beleid zo 

helder mogelijk te kunnen opstellen. De gemeente kan dan ook direct beoordelen en testen of de keus 

gemaakt moet worden om pre-mantelzorg als separaat beleid of als onderdeel van flexwonen op eigen 

erf toe te staan.  

Wij hopen op een spoedige en positieve beslissing/reactie op ons verzoek aan u, als leden van de 

gemeenteraad van de gemeente Coevorden. 

 

Mochten er nog vragen en/of toelichtingen benodigd zijn, verneem ik graag van u. Ik ben natuurlijk 

bereid e.e.a. mondeling toe te lichten.  

 

Wij hopen dat u deze aanvraag snel kunt behandelen en bedank u hierbij dan ook voor uw tijd en inzet.  

 

Met vriendelijke groeten,  

 

Jan en Barbara Schulten  

Reindersdijk 29  

7751 SH Dalen  

06 316 645 48  
Barbara.karman@gmail.com  

Een kopie van deze brief is ook verstuurd aan griffie@coevorden.nl 
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